
ــا ــو ب ــاک در گفتگ ــان پ پیم
اگروفودنیوز: تولید گوشت قرمز
در بهـار ۱۴۰۳ افزایـش چشمگیـری

پیدا میکند

قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی می گوید؛ افزایش تامین جو روی تولید
گوشت قرمز اثر مثبت دارد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی”اگروفودنیوز”،علیرضا
پیمان پاک، قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی در گفتگو با خبرنگار ما
با اشاره به آمار افزایش ۲۰ درصدی زایش دام سبک در نیمه دوم
امسال نسبت به سال گذشته اظهار کرد: با توجه به تامین به موقع
نهادههای دامی خصوصا جو مورد نیاز دام سبک و همچنین قیمت مناسب
این نهاده به میزان ۳۰ درصد پایین تر از قیمتهای مصوب، دامداری
ها نسبت به پروار و افزایش جمعیت دامی کشور رغبت پیدا کردهاند که
این مساله به افزایش قابل توجه تولید گوشت قرمز در ابتدای سال

آتی منجر میگردد.

پیمان پاک با اشاره به اینکه “هم اکنون بیش از ۱ میلیون تن جو با
قیمت مناسب برای تولید دام سبک توسط وزارت جهاد تدارک و تامین
شده است” گفت: پیشبینی میشود با ادامه این روند ترمیم زنجیره و
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افزایش تولید گوشت قرمز در سال آتی مشکلات موجود در این بخش حل
شده و کشور نیازی به واردات گوشت نداشته باشد.

قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی خاطرنشان کرد: برنامه وزارت جهاد
کشاورزی تامین جو از کشورهای اوراسیا با قیمت مناسبتر و با هدف
کاهش بیشتر قیمت تمام شده تولید است. این اقدام یک قدم زیر ساختی

برای کاهش قیمت تمام شده گوشت قرمز است

سید جواد ساداتی نژاد از حضور
در انتخابـات مجلـس انصـراف داده

است

سیدجواد ساداتینژاد از حضور در دوازدهمین دوره انتخابات مجلس
شورای اسلامی انصراف داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، پیگیریها
نشان میدهد که سیدجواد ساداتینژاد از حضور در انتخابات مجلس
دوازدهم انصراف داده است و شایعات مربوط به تایید یا عدم تایید

وی صحت ندارد.
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سیدجواد ساداتینژاد که گفته میشد برای حضور در دوازدهمین دوره
انتخابات مجلس شورای اسلامی ثبت نام کرده و تایید صلاحیت هم شده

حالا انصراف داده است.

انصراف وی از کاندیداتوری مجلس را میتوان به محکومیتش به خاطر
نهاده های دامی و عدم اقبال و عدم صلاحیت برای ادامه مسیر مرتبط

دانست.

این انصراف به مانند استعفا از ادامه حضورش در وزارت جهاد
کشاورزی زمانی که تخلفات گسترده آن در موضوعات مختلف برملا شد،

میتوان قلمداد کرد.

وی نماینده دوره های دهم و یازدهم مجلس شورای اسلامی بود که در
مجلس یازدهم به دلیل حضور در کابینه دولت به عنوان وزیر کشاورزی

از سمت نمایندگی استعفا داد./برنا

سرویس خبری: مجلس و دولت

معـاون اول رئیسجمهـور: واردات
برنج خارجی همچنان ممنوع است
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محمد مخبر با تاکید بر حمایت از محصولات تولیدی کشاورزان، گفت: تا
زمانی که برنج کشاورزان داخلی درانبارها موجود و ذخیره شده است،

همچنان از ثبت سفارش و واردات این محصول جلوگیری شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایلنـا، محمـد مخـبر در جلسـه بررسـی مسائل برنج و شالیکـاران
استانهای شمالی کشور که با حضور وزیر جهاد کشاورزی و استانداران
مازندران، گیلان و گلستان برگزار شد، اظهار کرد: پس از خرید برنج
کشاورزان استانهای شمالی، هر چه سریعتر کارگروهی با حضور یک
نماینده از استانداران شمالی کشور برای بررسی وضعیت تولید برنج و
نیاز مصرف سرانه داخلی و برنامه ریزی آتی در خصوص این محصول

تشکیل شود.

معاون اول رئیس جمهور همچنین با تاکید بر حمایت از محصولات تولیدی
کشاورزان استانهای شمالی کشور، گفت: تا زمانی که برنج کشاورزان
داخلی در انبارها موجود و ذخیره شده است، همچنان از ثبت سفارش و

واردات این محصول جلوگیری شود.

وزیر جهاد کشاورزی نیز با ارائه گزارشی در خصوص کاهش ۴۲ درصدی
واردات برنج در ۹ ماهه سال جاری به نسبت سال گذشته و جلوگیری از
ثبت سفارش واردات پس از دستور معاون اول رئیسجمهور در تابستان،
بر حمایت همه جانبه از برنج تولید داخل و زمینه سازی برای ایجاد

بازارهای صادراتی تأکید کرد.

همچنین در این جلسه استانداران استانهای شمالی کشور گزارشی از
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ظرفیت برنج تجاری (طارم و هاشمی) و انواع برنج پرمحصول، سرانه
مصرف برنج در استانهای خود و کشور، هزینه تمام شده تولید برنج،
میزان تولید برنج در سه استان شمالی کشور و میزان موجودی و ذخیره
برنج در انبارها ارائه و بر ضرورت خریداری هر چه سریعتر محصول

برنج کشاورزان استانهای شمالی کشور تاکید کردند.

سرویس خبری: مجلس و دولت

منبع: ایلنا

محصـول سـیب زمینـی بـر روی دسـت
کشاورزان اردبیلی مانده است

نماینده مردم اردبیل در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: بالغ بر ۸۵۰
هزار تن محصول سیب زمینی روی دست کشاورزان اردبیلی باقی مانده

است و این وضعیت خسارت فراوانی به کشاورزان وارد کرده است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، سید کاظم
موسوی در تذکری شفاهی در جریان جلسه علنی امروز مجلس،ضمن تبریک
میلاد حضرت زهرا (س) و روز زن خطاب به وزیر جهاد کشاورزی بیان
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کرد: بالغ بر ۸۵۰ هزار تن محصول سیب زمینی روی دست کشاورزان
اردبیلی باقی مانده است. نه انبار مکانیزه وجود دارد و نه صنایع

تبدیلی و تکمیلی مناسب. 

وی در ادامه اظهار کرد: کشاورزان  امکان صادرات محصولات خود را
نیز ندارند. این وضعیت خسارت فراوانی به کشاورزان وارد کرده است؛
لذا لازم است هرچه سریعتر با اتخاذ سیاستهای درست مشکل کشاورزان

حل شود. 

سرویس خبری: مجلس و دولت

نماینــده مجلــس: ســیب زمینــی
کشاورزان در حال فساد است

نماینده مردم قروه و دهگلان در مجلس شورای اسلامی خواستار اتخاذ
تدابیر صادراتی و خرید محصول به منظور جلوگیری از اتلاف سیب زمینی

کشاورزان شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، پرویز
اوسطی در تذکری شفاهی در جریان جلسه علنی مجلس، خطاب به وزیر
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جهاد کشاورزی بیان کرد: سالانه بیش از ۵ میلیون تن سیبزمینی در
کشور تولید میشود و به دلیل نبود بازار داخلی و تولید مازاد بر

مصرف صدها هزار تن آن در انبارها نگهداری میشود. 

ــات ــا زحم ــه ب ــاورزان ک ــول کش ــار کرد:  محص ــه اظه وی در ادام
سیبزمینیکاران تهیه شده  در معرض فساد است و لازم است هرچه سریعتر
در خصوص حل این مشکل با تدابیر لازم صادراتی و خرید مناسب گام

برداشته شود. 

سرویس خبری: کشاورزی

وزیـر جهـاد تنهـا ۳ روز بـرای
اعلام نرخ گندم مهلت دارد

نایب رئیس کمیسیون کشاورزی گفت: وزیر جهاد به عنوان رئیس شورا تا
پایان هفته برای اعلامنرخ خرید تضمینی گندم و تعیین تکلیف

کشاورزان مهلت دارد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ جلال محمودزاده گفت: کارگروه کارشناسی
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شورای قیمت گذاری، در ابتدا نرخ خرید تضمینی هرکیلو گندم برای
سال زراعی جدید را ۲۲ هزار و ۵۰۰ تومان تعیین کرد که در پس
مخالفت سازمان برنامه به سبب کمبود منابع مالی، نرخ خرید به ۱۹

هزار و ۵۰۰ تومان تعدیل شد.

به گفته او، در جلسه شورا وزیر جهاد به عنوان رئیس شورا، نرخ ۱۹
هزار و ۵۰۰ تومان به ازای هرکیلو گندم را قبول کردند، اما
متاسفانه به سبب مخالفت های سازمان برنامه تاکنون اعلام نشده است.

محمودزاده علت اصلی تاخیر حدود ۹۰ روزه در اعلام قیمت خرید تضمینی
گندم را مخالفت سازمان برنامه اعلام کرد و افزود: سازمان برنامه،
قیمت کارشناسی شورای قیمت گذاری را قبول نکرد که در نهایت وزیر
جهاد به عنوان عضو کابینه دولت با نرخ ۱۹ هزار و ۵۰۰ تومان
موافقت کرد و در نهایت این نرخ برای سال زراعی جدید قطعی شد.

نایب رئیس کمیسیون کشاورزی ادامه داد: کمیسیون کشاورزی مجلس در
طول ۱۰ روز گذشته فشار زیادی برای تعیین نرخ به دولت وارد کرد که
براساس مهلت داده شده، وزیر جهاد تنها تا پایان هفته برای اعلام

نرخ وقت دارد.

او با تاکید بر اعلام هرچه سریع تر قیمت ۱۹ هزار و ۵۰۰ تومان به
ازای خرید تضمینی گندم افزود: قبل از آغاز کشت نرخ خرید تضمینی
محصولات کشاورزی از جمله گندم باید اعلام شود تا کشاورز بتواند
تصمیمات لازم در ارتباط با کشت را اتخاذ کند، اما اکنون اکثر کشت
گندم انجام شده است و تنها تکلیف کشاورزان با اعلام نرخ مشخص می

شود و در میزان سطح زیرکشت تاثیری ندارد.

محمودزاده با بیان اینکه اعلام نرخ منطقی در خودکفایی گندم
تاثیربسزایی دارد، گفت: براساس قول وزیر جهاد انتظار می رود که
نرخ ۱۹ هزار و ۵۰۰ تومان اعلام شود چراکه تعیین و ابلاغ نرخ منطقی
موجب شده تا کشاورزان نسبت به تامین کود سرک و مبارزه با علف های
هرز اقدام کنند،در غیراین صورت به سبب عدم صرفه اقتصادی این

مراحل انجامنمی دهند.

سرویس خبری: مجلس و دولت

منبع: باشگاه خبرنگاران جوان



عـزم وزارت جهـاد کشـاورزی بـرای
ایجـاد تعـادل در بـازار گـوشت،

مرغ و تخممرغ

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی گفت: عملکرد چند ماه اخیر
وزارت جهاد کشاورزی باعث ایجاد تعادل بین صادرات و واردات در

بازار گوشت، مرغ و تخممرغ شده است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ ذبیح الله اعظمی با اشاره به جلسه اخیر کمیسیون
کشاورزی با وزیر کشاورزی و معاونانش گفت: در این جلسه، اعضای
کمیسیون مسائل مهمی همچون نحوه اعطای تسهیلات بانکی به کشاورزان
را مطرح کردند و اینکه چرا در زمان برداشت برنج، واردات صورت می

گیرد. همچنین علت نبود صنایع تبدیلی محصولات کشاورزی چیست.

وی توضیــح داد: تــاکنون وزارت کشــاورزی توانســته در دوران وزرات
نیکبخت عملکرد خوبی داشته باشد البته که مشکلات این وزارت خانه
زیاد است. انگار تمام دولت ها به وزارت کشاورزی به چشم آخرین
وزارت خانه دارای اهمیت نگاه می کنند حال اینکه باید این وزارت
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خانه پاسخگوی مشکلات مردم باشد.

این عضو کمیسیون کشاورزی مجلس، شیلات، صنایع تبدیلی، کشاورزی،
گلخانه و دامپروی را از حمله اولویت های وزارت کشاورزی عنوان و
اظهار کرد: در چند ماه اخیر شاهد تعادلی بین صادرات و واردات در
بازار گوشت و مرغ و تخم مرغ و حتی کود شیمیایی هستیم به طوری که
مدیریت این بازار باعث صادرات ۱۳۰ هزار تن تخم مرغ شده حال اینکه
قبلا کمبود داشتیم و سال گذشته مجبور به واردات گوشت ترکیه و گرم

بودیم.

اعظمی اضافه کرد: در وضعیت فعلی نه تنها تعادلی در بازار داخلی
برقرار شده که جلوی صادرات هم گرفته  نمی شود یعنی بعد از اشباع

بازار داخلی اقدام به صادرات مازاد آن می شود.

وی ادامه داد: بر اساس همین سیاست، وزیر کشاورزی  بیان کرد که
تحت هیچ شرایطی مانع صادرات محصولات کشاورزی نمی شود؛ اکنون سیب
زمینی در انبارها و حتی زمین کشاورزی روی دست کشاورز مانده و
قیمت ۵۰۰۰ تومان به ازای هر کیلو  سیب زمینی حتی کفاف هزینه
برداشت را هم نمی دهد؛ وضعیتی که به زودی با آن در بازار پیاز و

مرکبات مواجه می شویم.

اعظمی در عین حال با تاکید بر لزوم کاهش فاصله قیمت محصول در
زمین کشاورزی تا زمان توزیع آن و رسیدن به دست مردم گفت: باید دو
معاونت بازرگانی و اقتصادی وزارت کشاورزی این فاصله قیمت را کم

کنند چون سود آن تنها به جیب دلالان می رود.

سرویس خبری: مجلس و دولت

منبع: ایسنا

ذبیح الله اعظمی “عضو کمیسیون
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مجلس شورای اسلامی” در گفتگو با
اگروفودنیـوز؛ اسـتفاده از سـموم
زیستی به جای سموم شیمیایی در
دستور کار مجلس قرار گرفته است

دکتر ذبیح الله اعظمی می گوید، در برنامه هفتم توسعه مقرر شده
بود که تولید محصولات ارگانیک به ۲ درصد برسد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی “اگروفودنیوز” نماینده
مردم جیرفت و عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی در حاشیه
سیزدهمین نمایشگاه و جشنواره ارگانیک ایران به خبرنگار ما گفت:
با توجه به اینکه سیزده سال از برگزاری نمایشگاه و جشنواره
محصولات ارگانیک می گذرد، اگر هر سال نیم درصد به تولید محصولات
ارگانیک کشور می افزودیم تاکنون حدود هفت درصد تولید داشتیم .

دکتر اعظمی افزود: وقتی ما محصول ارگانیک تعریف خیلی سختی دارد و
تولید آن به این سادگی ها صورت نمی گیرد و ما در کمیسیون کشاورزی
در تولید مواد غذای سالم و در امنیت غذایی یک محصول ارگانیک

داریم و یک محصول سالم داریم.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: محصول ارگانیک
محصولی است که در تولیدش سختگیری های زیادی در استفاده از
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کود،سم، علف کش صورت می گیرد و استفاده از هر یک از این مواد در
صنعت و کشاورزی ارگانیک ممنوع است، بنابراین وقتی ما عنوان می
کنیم که محصول ارگانیک تمام فاکتورهای مهم در مورد ایران و خارج
از کشور به خصوص استانداردهای اروپا را باید رعایت کرده باشیم .

اعظمی بیان کرد: محصول سالم نیز محصولی است که باقی مانده سموم
یا کود و عناصر سنگین را نداشته باشد پس این که جشنواره و
نمایشگاه محصولات ارگانیک دارد به مردم این آگاهی را می دهد که
این محصولات بدون سم و کود باقی مانده عناصر سنگین و غیره هست ،
قدم بسیار موثری در مورد کاهش بیماری ها، سرطان ها و کاهش هزینه

درمان وزارت بهداشت و درمان آموزش پزشکی است.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: ما در
برنامه هفتم توسعه عدد ۲درصد را برای تولید محصولات ارگانیک
گذاشتیم که به این هدف برسیم و اکنون که رئیس انجمن ارگانیک
اشاره داشتند که که کمتر از یک درصد تولید محصولات ارگانیک در
کشور داریم در برنامه ی پنج ساله آینده که ریل گذاری اصلی از طرف
مجلس است ما امیدواریم به یک عددی برسیم و حتی فراتر از این
موضوع که بتوانیم تولید و کیفیت محصولاتمان را با کشوری مثل آلمان
مقایسه کنیم، کشوری که دولت کشاورزان را مکلف به تولید حدود بیست
و پنج درصد محصول ارگانیک کرده است که در حال حاضر تولید ما عدد
ناچیزی است ولی این قدمی که ما داریم برمی داریم بسیار موثر هست.

اعظمی با اشاره به بازدید از سیزدهمین نمایشگاه ارگانیک گفت:
محصولات مختلفی در بخش کشاورزی و خوراکی و حتی بهداشتی که مواد
افزودنی ندارند می توانند در بخش ارگانیک قرار گیرند که این یه
خدمت بسیار موثری برای فرهنگ سازی و استفاده مردم از این محصولات

است.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس در ادامه در خصوص حمایت از تولید غذای
سالم و ارگانیک برای پیشگیری از بیماری ها و درمان گفت: چندی قبل
بخشی از محصول ما از روسیه به خاطر استفاده از سموم غیرمجاز یا
در حقیقت باقی ماند سموم برگشت شد که البته بخشی از آن را قبول
نداریم که در نهایت حل و فصل شد این نشان می دهد که ما در مصرف
سموم برای تولید محصول سالم و توسعه محصولات ارگانیک باید قدم های
اساسی برداریم به همین دلیل در برنامه های سنواتی مجلس هم ۱۴۰۲ و
انشا الله ۱۴۰۳ در دستور کار مجلس هست تلاش ما بر این هست که
استفاده از سموم شیمیایی را به حداقل برسانیم بعد از کسانی که



تولید سموم زیستی و در حقیقت به نوعی همان ارگانیک هست افزایش و
توسعه پیدا کند .

اعظمی افزود: هرچه در مصرف سموم و کود های شیمیایی مدیریت صورت
گیرد و میزان مصرف به تولید محصولات ارگانیک را افزایش دهیم به
تبع آن بیماری ها، سرطان ها و هزینه های درمان کاهش پیدا می کند
و هزینه های وزارت بهداشت درمان نیز کاهش پیدا می کند به عنوان
مثال از هر سه نفری که مسمومیت غذایی دارند یک نفر بستری می شود
و این بستری شدن هزینه سنگینی روی بخش درمان می آورد که با توجه
به دو موضوع امنیت غذایی و ایمنی غذایی داریم که ایمن غذایی یا
همان food safety مربوط به بخش صنعت غذای سالم است که ان شالله
با کمک های کمیسیون کشاورزی مجلس بتواند توسعه یابد و ان شاالله
دکتر نورانی در نمایشگاه و جشنواره سال بعد عدد پنج درصد تولید

محصولات ارگانیک را اعلام کنند.

برای مشاهده واضح ویدیوی زیر فیلترشکن را خاموش و روی مربع زیر
فیلم کلیک کنید

ویدیوهای صنایع غذایی را در بخش چند رسانه
ای اگروفودنیـوز یـا در سـایت اگروفـودتی وی

مشاهده کنید.

رئیـس کمیسـیون کشـاورزی: دولـت
مکلف است قیمت گندم را به زودی

اعلام کند

http://www.agrofoodtv.com
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d9%85%da%a9%d9%84%d9%81-%d8%a7%d8%b3%d8%aa-%d9%82%db%8c%d9%85/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d9%85%da%a9%d9%84%d9%81-%d8%a7%d8%b3%d8%aa-%d9%82%db%8c%d9%85/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d9%85%da%a9%d9%84%d9%81-%d8%a7%d8%b3%d8%aa-%d9%82%db%8c%d9%85/


محمدجواد عسکری گفت: شورای قیمتگذاری قیمت خرید تضمینی گندم را
مشخص کرده و دولت نیز مکلف است آن را هر چه سریعتر اعلام کند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا، محمدجواد عسکری با بیان اینکه مجلس شورای اسلامی
مصوبهای در قانون تحت عنوان شورای قیمتگذاری محصولات کشاورزی
ــرو و ــاورز پیش ــل از ۶ کش ــورا متشک ــن ش ــرد: ای ــار ک دارد، اظه
تولیدکننده، سه نفر از اعضای هیات دولت یعنی وزیر جهادکشاورزی،
وزیر اقتصاد، رئیس سازمان برنامه و بودجه و دونفر از اعضای

کمیسیون کشاورزی است.

وی ادامه داد: شورای قیمتگذاری دوماه پیش جلسهای تشکیل داد و با
بررسی هزینههای کاشت، داشت، برداشت با احتساب سود متعارف برای
کشاورز به قیمت خرید تضمینی گندم به ۱۹ هزار و ۵۰۰ تومان رسید.
البته یک تبصره نیز در نظر گرفته شد که اگر نرخ تورم ثابت بود
قیمت تغییر نکند و اگر افزایشی شد متناسب با نرخ تورم افزایش

یابد.

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: مکاتباتی در
این زمینه  با رئیس جمهوری شده و جلساتی با وزیر جهادکشاورزی نیز
برگزار کردیم. همچنین اعلام کردیم که تاخیر در  اعلام نرخ گندم 
مصداق ترک فعل است و باید سریعتر انجام شود. دولت نیز مکلف به

انجام آن است.

به گفته وی آنچه که شورای قیمت گذاری اعلام کرده با نگاه کارشناسی
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است و همه هزینه ها در نظر گرفته شده است.

عسکری تصریح کرد:گندم یک محصول استراتژیک است. سالانه ۱۱.۵ میلیون
تن نیاز داریم. ۱۰ تا ۱۰.۵ میلیون برای خبازی و مابقی برای صنایع
تکمیلی مانند کیک و بیسکوییت استفاده میشود. همچنین با اتفاقاتی
که در منطقه افتاده باید خودکفایی گندم در دستور کار دولت قرار

گیرد.

وی در پایان به بودجه گندم در بودجه ۱۴۰۳ اشاره کرد و گفت:
اعتبار مورد نیاز در این بخش ۱۵۰ تا ۲۰۰ همت است که باید در
بودجه دیده شود. یعنی بخشی از آن باید در بودجه ۱۴۰۳ و مابقی هم

باید توسط دولت تامین شود.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: ایسنا

رئیس کمیسیون کشاورزی: قبل از
هرگونه اعلامی پیگیر پرونده چای
دبش بودیم/مجوز پرورش ۲۱ هزار

مرغ گوشتی صادر شد
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محمدجواد عسکری با بیان اینکه قبل از هرگونه اعلامی درباره پرونده
چای دبش، پیگیر آن بودیم، از صدور ۲۱ هزار مجوز پرورش مرغ گوشتی

به منظور تنظیم بازار خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ محمدجواد عسکری درباره پرونده چای دبش و آخرین اقدامات
صورت گرفته اظهار کرد: ما در کمیسیون کشاورزی مکاتبات خود را
انجام دادیم. اتفاقاً قبل از اینکه اعلامی بشود، کمیسیون کشاورزی

به این موضوع ورود کرده و پیگیریهای لازم را صورت داده بود.

وی گفت: امیدواریم در راستای ماموریتی که دستگاههای نظارتی دارند
این کار را پیش ببریم.

رییس کمیسیون کشاورزی مجلس همچنین درباره برنامهریزی درباره
تنظیم بازار مرغ و تخم مرغ تا پایان سال گفت: خوشبختانه با
پیگیریهایی که صورت گرفته است، ۲۱ هزار مجوز پرورش مرغ گوشتی در
کشور صادر شده است که از این تعداد حدود ۱۷۵۰۰ واحد فعال هستند.

وی ادامه داد: در بحث فعال ماندنشان به وزارت جهاد کشاورزی اعلام
کردیم نهادهها را در قالب یک برنامه زمانبندی شده در اختیارشان
قرار بدهند که نهادههایی همچون ذرت و سویا برای مرغداریها از

طریق بازارگاه اعلام میشود.

عسکری افزود: در حال حاضر در همه استانها حوزههای نگهداری
نهادهها فعال است و فرایند توزیعشان نیز به روز توزیع میشود و
تقریباً همه مرغداریهای ما فعال هستند. پیش بینی ما این است که
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تا پایان سال با تلاشهایی که در حال صورت میگیرد، مشکل خاصی
نداشته باشیم.

وی تصریح کرد: تلاش داریم خرید تضمینی با جدیت لحاظ شود تا
تولیدکننده با انگیزه و رغبت بتواند نسبت به تولید اقدام کند.

سرویس خبری: مجلس و دولت

منبع: ایسنا
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